
Petičiari vyzvali primátora, aby oboznámil verejnosť s pripravovanou 
zámenou

Tlačová správa petičného výboru Petície proti výstavbe na Kráľovej hore k 
zámene pozemkov na Kráľovej hore

Bratislava 24. januára -  Petičný výbor sa o mestských pozemkoch vytipovaných 
na zámenu dozvedel iba z médií, vyzval preto dnes primátora Bratislavy Milana 
Ftáčnika,  aby  informoval  občanov o pripravovanej  zámene a  inicioval  verejnú 
diskusiu  na  túto  tému.  Takýto  postup  by  bol  v súlade  so  zásadou  rovnakého 
zaobchádzania vo vzťahu ku všetkým obyvateľom hlavného mesta,  ktorí  chcú 
participovať na príprave rozhodnutí o jeho majetku a budúcom využití území v 
jednotlivých mestských častiach. 

Petičný  výbor  dlhodobo  preferuje  riešenie,  ktoré  nepoškodí  iné  bratislavské 
mestské  časti.  Petícia,  ktorú  podpísalo  21 000  ľudí,  žiada  prioritne  zmenu 
územného  plánu  z občianskej  vybavenosti  na  rekreáciu  v prírodnom  prostredí 
a preventívne  požaduje  aj  stavebnú  uzáveru  v lokalite  Kráľovej  hory  a na 
prístupové cesty, a na tom stále trvá. Akceptovaním týchto dvoch požiadaviek sa 
dalo predísť súčasnému stavu.

Nápad zameniť pozemky prezentoval primátor na jeseň a  jeho návrh schválilo 
mestské zastupiteľstvo 24. 11. 2011. Petičný výbor vtedy  verejne upozornil, že 
mesto nevyužilo všetky právne kroky k zamedzeniu výstavby na lúke nad Dlhými 
dielmi  a vyslovil  aj  možné  riziká  zámeny. Požiadal  volených  zástupcov,  aby 
nepreniesli  Čierneho  Petra  do  inej  mestskej  časti.  Poslanci  schválením Zmien 
a doplnkov 02 územného plánu dňa 15. 12. 2011 umožnili existenciu vozidlových 
komunikácií v okolí Kráľovej hory, čím podľa petičného výboru zvýšili cenu lúky. 
Dňa 19.1.2012 stiahol primátor hlavného mesta SR z rokovania mestskej  rady 
dva materiály, ktoré sa viažu k pripravovanej zámene pozemkov.

Petičný výbor  a signatári  petície  naďalej  pozorne sledujú  vývoj  okolo Kráľovej 
hory. 

Za petičný výbor Petície proti výstavbe na Kráľovej hore
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